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Výroční zpráva obce Zaďní Třebaň
za rok 2019

Zhodnocení činnosti za rok 20]9:
Prioritou zastupitelstva zůstalo vybudování vodovodní akanalizační sítě v naší obci, Pokračovala
stavba kana|izace II. etapa, vodovod II. etapa a vodovod - Lokalita U Dubu s podporou dotace ze
Státního fondu životního prostředí. Stavby zahájeny v 9l20I8. V roce 2019 bylo zaplaceno:
Kanalizace II. etapa: 15.348.904,6 Kě, Vodovod II. etapa: 7.594.26I,2Kč,
Vodovod lok. U Dubu:4.207.074,7 Kč. Celkem proplacenoz 27.150.240,5 Kč.

V současné době stále spolupracujeme s Řevnicemi na rozšíření ČOV, což bylo ze strany Řevnic
dáno jako podmínka k napojení naší obce, zároveňje to podmínkou dotace na II. etapu stavby a
jejího napojení. Na tuto stavbu ČOV budeme muset přispět podílem 3,811 mil. Kč zrozpočtu obce
2020.
V roce byla 2018 zahájena stavební akce ,,Posílení qitlaku ČS Třebaňskď' dle smlouvy, byla
dokončena v 3l20I9 - cena 503.tis. Kč bez DPH. Cena majetku celkem je celkem 613.744,25 Kč a
tento majetek na územíměsta Řevnice bude formou daru prlaan městu ŘLvnice.

Rok 2019 skončil s aktivními stavy na béžných účtech obce v celkové částce 6,701.244,84Kě.
Schválený rozpočet obce na rok 2019:

- na příjmové straně 37.825.653,40,- Kč
- na výdajové straně 42.719.000,-Kč

Upravený skutečný rozpočet obce k 31.12.2019:
- na příjmové straně 38.122.699,09,- Kč
- na výdajové straně 37.507.006,86- Kč

Daňové příjmy činily 12.602.991,89 Kč, místní a správní poplatky 899,826,- Kě, ztéto částky je
velká ěástza poplatek TKO, což je 806.204,-Kč. Obec čerpala dotaci na státní správu + školství
v částce 187.400,-Kč. Dotace na volby činily 21.903,- Kč. Dotace na stavby vodovod akanalizace
II. etapa + vodovod Lokalita u Dubu celkem 18.897.830,03 Kč, na dofinancování kanalizaceII.
etapa čerpala obec na základně veřejnoprávních smluv od Středočeského kraje dotaci ze žádostí na
rok 201 8 v částce 1.625.253Kč a ze žádosti na rok 2019 v částce 732.269,- Kč.
Obec je oď 112016 plátcem DPH, předmětem činnosti je provozování splaškovékanalizace a
veřejného vodovodu, a tak si ze staveb na vodovod akanalizaci II. etapa uplatňuje odpočet DPH.
Obec od 312016 splácí půjčku SFŽP UZ9O877. Ke konci roku 2019 je zůstatek nesplacené půjčky
ve výši 2.308.204,36 Kč. Úroky jsou 1% zčástky.

Příspěvek odzřizovatele pro Záklaďní školu a mateřskou školu byl 600. 000,- Kč. Náklady na
provoz budovy školy a školky zíizovatelebylty 27 .707,-Kě. Ředitelkou PO Záklaďní škola a
Mateřská škola Zadní Třebaň je Mgr. Tereza Macourková. V roce2OI9 řešila ČŠI stížnost
školskému ombudsmanovi a o této kontrole byl proveden protokol. ZŤizovatel, byl o qisledku
kontroly informován a nepovažoval zanutné řešit toto zvláštními opatřeními.

činnost obecního úřadu:
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počet zaměstnanců celkem: 5, starostka uvolněná, ostatní členové zo neuvolnění.
Je zŤizena JSDH velitelem p. J. Ševčík ml., jednotka má 11 členů. Celkem provedla 4x výjezd.
V roce 2019 se JSDH úspěšně povedlo ziskatprvní část dotace HZS. Práce obecního úřadu i nadále
probíhá v rámci přenesené státní správy a samosprávy s hospodářskou činností - provozování
vodovodu a splaškové kanalizace. Administrují se agendy evidence obyvatel, poplatků, účetnictví a
výkaznictví a dalších navazqicich výkazů.
Obecní úřad v roce 2OI9 zpracoval bezmá|a 1000 došlých písemností, vydal 13x Rozhodnutí o
povolení kácení stromů, 5x Rozhodnutí o povolení napojení pozemku na místní komunikaci, 4x
Rozhodnutí o zrušení trvalého pobytu, 8x Rozhodnutí o přidělení čísla popisného, 1x Rozhodnutí o
úplné uzavírce bez objízdné trasy, 1x Rozhodnutí o zamítnutí rušení trvalého pobytu, 1x

Rozhodnuti o zamítnlíí povolení kácení stromů.
Obec byla kontrolována 2x krajským úřadem - přezkoumání hospodaření obce, z toho jedno bylo
dílčí přezkoumání hospodaření roku 2019,1x přezkoumání hospodaření obce za rok 2018.

Statistické údaje: Obec má k3L12,20I9:
Počet čísel popisných - RD: 307, počet čísel evidenčních-rekreačních objektů: 545.
V obci je trvaie hlášeno 9I2 obyvatel, z toho 18 cizinců. Českých občanů je 894, z toho mužů nad
80 let je 13, nejstarší muž 90 let, žen nad 80 let je 28, ztoho nejstarší 2 ženy ve věku 94 Iet.
Průměrný věk žen je 44\et, mužů 39let. Průměrný věk obyvatelstva je 42let.
Vroce 2019 se přistěhovalo 39 oběanů, odstěhovalo se 11 občanů, 5x stěhování vrámci obce,
zemřelo9obyvatel,ztoho6mužůa3ženy,anarodilose7dětí,ztoho4dívkya3chlapci.

Stejně tak, jako obec přispivá na ěinnost místních spolků, kroužků pro děti a podporuje další
volnoěasové aktivity, letos podpořila i aktivní seniory a přispěla jim na kulturně společenské výlety
do divadla v Příbrami. Obec poskytla finanční příspěvek na ěinnost záchranná služba Trans
Hospital s.r.o. ve výši 10.000,-Kč.
Vobci aktivně pracují spolky a kroužky, kteréjsoujistě přínosem pro životv obci i výchovu
mládeže, a to jak SDH, Klub českých turistů, TJ Ostrovan, Ostrovánek, kroužky v zák|adní a
mateřské škole, o.s. Salto, Naše noviny.
Na základě častých apelací na přemnožení divokých prasat v katastru naší obce došlo k jednání s
Mysliveckým spolkem Řevnice, a bylo nám přislíbeno že vroce 2020 budou razantně snižovat
stavy. DIe zprávy jednatele spolku proběhl odstřel 20 ks prasat v období II-I2|20I9.

Spolupráce s Pečovatelskou službou ,, Řeunicích pokračuje i nadále, obec na činnost pro naše
občany využívajíci pomoc PS přispěla částkou 14.432,-Kě Tuto službu využívá či využilo 5 občanů.

Přestupkové řizení vede za obec i nadále Městský úřad v Berouně, a to od I. I. 2007. V roce 2019
bylo projednáno celkem 9 oznámených přestupků. Úplata ze strany obce za tuto činnost činiIa za
rok 2019 ěástku 18.000,- Kč. (dle zmény veřejnoprávní smlouvy).

Svoz komunálního odpadu byl pro obec v roce 2019 nákladem v celkové výši 1 .250.582,76,- Kč.
Na poplatku za komunální odpad bylo inkasováno 806.204,-Kč. Dalších 276.497,- Kč bylo příjmem
tzv. odměnouzazajištění zpětného odběru odpadů z obalů (separovaného odpadu).
V obci pokračuje svoz bioodpadu od občanů-lx za14 dníjsou sváženy tzv. biopopelnice.
Po pořízení 10 nových velkých kontejnerů, zaěal na jaře 2017 svoz i objemnějšího bioodpadu, do
kompostárny v Letech bylo odvezeno celkem 667 tun bioodpadu.

Vroce 2020 se obec bude snažitjako člen Regionu Dolní Berounka spolupracovat sostatními
členskými obcemi na plánovaném vývoji řešení odpadů v náyaznosti na nové podmínky legislatir,y
a na plánu odpadového hospodářství v rámci RGB.
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Obec má uzavřeny smlouvy na zpětný odběr elektroodpadu a použitých baterií. Dříve jsme naopak
zatento odpad platili, což vede také k úspoře penéz. Drobný elektroodpad je svážen v klecích dle
váhy. Veškóré elektrospotřebiče, ryjma lednic amrazák,ů,IzenaOÚ odevzdávat kdykoli v pracovní
době.

V roce 2019 pokračovala i činnost Sboru pro občanské záležítosti v rámci návštěv u oběanŮ, kteří
dovršili ýznamné životní jubileum. V loňském roce se těchto návštěv, případně blahopřání
uskutečnilo celkem 4. V obci bylo uvítáno do života 12 nových občánků, Se školkou se rozloučilo 6
dětí, které nastoupily do 1. tříd základnich škol. Od záŤi2018 je ucelený I. stupeň, tj, Iaž5. Ročník
Zš. Je uzavíena smlouva o zajištění spádovosti pro 5.až 9. ročník se ZS Revnice s dohodnutou
částkou podílu NIV nákladů paušálně 3000,- Kč na žáka, za školní rok 2018-2019 uhradila obec
726.000,-Kě. Za školní rok20l9-2020 má obec uhradit přibližně částku 159.600,- Kč
Chtěli bychom pokračovat ve směru zkultumění vzhledu obce, obnově a úďržbě veřejné zeleně.
v roce 2019 obec vysadila 15 javorů babyka jako obnovu stromořadí v ulici Na Návsi. Na tuto akci
se podařilo získat 80.000,- Kč finančními dary, náklady byly 90.000,- Kč. Další akce, jako je
naqýšení kapacity ZŠ a MŠ, cesta pro pěší směr ulice Na Chybu, rekonstrukce hřiště nad školou pro
multifunkčni využiti, oprava chodníků v ulici Třebaňská u COPPU, vodovod akanalizace Polní -
V Třebcouni, pořízení nového územního plánu obce. Tyto akce budou limitovány našimi finančními
prostředky, prioritou zistává dostavba v+k II. etapa a vodovod U Dubu s termínem kolaudace dle
smlouvy nejpozděj i 3 12020.
Stejně tak je naším zájmem podporovat kulturně společenské aktivity, mimo jiné i s německou obcí
Steineroth, kterájejiž několik let naší partnerskou obcí a roce2019 proběhla návštěva na naší pŮdě.

V roce 2020 je v plánu návštěva u nich.
Na závěr bych chtěla poděkovat všem jednotlivcům, dobrovolným organizacím i zájmoým či
občanským sdružením za to, že v minulém roce vyvíjeli činnost pro rozvoj a v zájmu obce a
doufam, že v letošním roce tomu bude podobně, případně že kulturní, sportovní i spoleěenský život
obceještě ožije.
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